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Jaarverslag ALV Plaatselijk Belang Katlijk 
Datum: 10 februari  2017, aanvang  19.30 uur 
Locatie: Thomastsjerke te Katlijk 
 

    
 

 Onderwerp Actie door 

   

1. Opening  

 De voorzitter, Harm Wierda, heet alle aanwezigen van harte welkom. 
Er zijn afmeldingen ontvangen van Tino van der Ven en Bokke Jan Huitema. 

 

   

2. 
 

Notulen van de ledenvergadering van 26 januari 2016. 
Dit verslag  is gepubliceerd op de website www.katlijk.nl en wordt zonder 
opmerkingen vastgesteld. 

 
 

   

3. Financieel jaarverslag door penningmeester Maurits Koenen  

 Het financiële verslag 2016 en begroting 2017 is ter inzage aan de aanwezigen 
verstrekt. Maurits geeft hierop een toelichting. 
Vraag van Henny Bakker is dat er geen financiële bijdrage op staat die aan de 
Soos is verstrekt. Hiervoor is geen verzoek tot bijdrage bij het bestuur van 
PBKatlijk ontvangen. Een financiële bijdrage was wel gebruikelijk. Hiervoor 
wordt contact met elkaar opgenomen.  

 

   

4. Verslag van de kascommissie, bestaande uit Marian Dijkstra en Henk 
Waslander. 

 

 De kascommissie heeft de boekhouding gecontroleerd. Dit zag er prima uit en 
deelt mede dat er décharge aan de penningmeester kan worden verleend. Dit 
wordt vervolgens gedaan en Maurits wordt bedankt. 

 

   

5. Verkiezing nieuw kascommissielid  

 Kascommissieleden voor volgend jaar zijn Henk Waslander en Hans 
Zaadnoordijk. Reserve kascommissielid is Adrie Ruitenbeek. 

 

   

6. Verslag van het bestuur over het jaar 2016 en vooruitblik 2017  

   

 Vanuit de commissies:  

 We hebben de commissies gevraagd of zij een korte toelichting willen geven op 
hun activiteiten van 2016 en plannen voor 2017. 
 

 

 Doarpshelp Ketlik/Mildaam  

 
- 

Menno de Bruin geeft een korte toelichting 
Er wordt afscheid genomen van Anneke Zwanenburg en als nieuw lid van de 

 

 

http://www.katlijk.nl/
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commissie wordt Aly Klazema welkom geheten. 
Doarpshelp is betrokken bij de Dorpsvisie Mildam 
Contact met Bokke Jan Huitema van Caleidoscoop over servicepunt 
vrijwilligerswerkers en woonservice zones in Heerenveen. 
Informatiekaartjes van Doarpshelp worden aan contacten verstrekt. 
Samen met Gemeente Heerenveen, Alzheimer Nederland, PBMildam en 
PBKatlijk is een informatie avond georganiseerd over een dement vriendelijke 
samenleving. 
In overleg met Bontebok en Oude- en Nieuwehorne is er overleg over een 
duofiets. 
Bezoeken aan contacten.  
Af en toe wordt er vervoer geregeld naar het ziekenhuis in Heerenveen en 
daarnaast worden diverse hulpvragen uitgevoerd.    
Doarpswurk, PBMildam en PBKatlijk zijn in gesprek over een te ontwikkelen 
doarpshelp app, een programma voor onderlinge hulp via telefoon, tablet of 
computer, de zgn. ‘Helphamster’.  

   

 Lopers voor Rollers  

 Er kan helaas vanavond niemand van de commissie aanwezig zijn, maar zij 
hebben aangegeven dat er op 17 mei 2017 de 15e editie van Lopers voor Rollers 
plaatsvindt. Vanwege de 15e editie wordt een feestelijk tintje aan deze dag 
gegeven. 
Om Lopers voor Rollers ook de komende jaren door te kunnen laten gaan, is de 
commissie op zoek naar sponsoren. 

 

   

 De Raaptepper  

 Na 30 jaar neemt Janneke afscheid van de redactie van De Raaptepper. Alle 
nieuwe inwoners van Katlijk heeft zij de afgelopen 30 jaar bezocht om ze 
welkom te heten en gevraagd of ze ook lid wilden worden van PB.  Ze heeft zich 
vanaf het begin volop ingezet voor de dorpskrant. Ze mag trots terugkijken op 
een periode waarin een dorpskrant is ontstaan vol met leuke en vooral nuttige 
informatie, maar het is ook vooral een krant die er mooi uitziet en uitnodigt om 
te lezen. Als dank voor haar inzet krijgt Janneke een  attentie  aangeboden door 
PBKatlijk.  
 

 

 
- 
 
 
- 
- 

Aly Claus geeft een korte toelichting over De Raaptepper 
Binnen de redactie wordt gekeken naar de kostenbesparing van de dorpskrant. 
Harm Wierde bevestigt  dit, maar stelt wel dat we samen hebben geconcludeerd 
dat dit niet ten koste mag gaan van de kwaliteit van de dorpskrant.  
Een aantal nieuwe adverteerders zijn benaderd. 
De redactie stelt het zeer op prijs wanneer mede-dorpsbewoners ideeën/input 
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- 

hebben voor de De Raaptepper. 
PBKatlijk en de redactie van De Raaptepper hebben jaarlijks een aantal keren 
overleg met elkaar over lopende zaken.  

   

 Vanuit het bestuur PBKatlijk  

- PBKatlijk telt op dit moment 210 leden.   

- Het bestuur bestaat uit zes personen.   

- Maandelijks vergadert  het bestuur bij de bestuursleden thuis. Het zijn  
constructieve vergaderingen, maar vooral met een zeer goede  sfeer, kortom 
een uitgebalanceerd  team met elk lid zijn specifieke kwaliteiten.  

 

- Er vindt regelmatig overleg met medewerkers van Gemeente Heerenveen over 
diverse zaken. Te denken valt hierbij aan de staat van onderhoud van de 
klokkenstoel, de verkeerssituatie op de Aaltjelaan, de kruising  
W.A. Nijenhuisweg, Bisschopslaan, Kerkelaan, het sportveld enz. enz.    
 

 

 Activiteiten uitgevoerd of ondersteund door PBKatlijk  

- ‘Ketlik klear foar 2016’, hierover straks meer bij agenda punt 9.  

- Diverse bijeenkomsten/overleggen over en met Vermilion, in zeer nauwe 
samenwerking met de collega’s van PB Mildam, hierover meer bij agendapunt 
10. 

 

- Dodenherdenking op  4 mei 2016, met prachtige gedichten door leerlingen van 
de Tjongerschool, muziek van Welmoed Claus en Luca Huygen en een zeer 
indrukwekkende toespraak van kinderboekenschrijver Dolf Verroen. 

 

- In 2016 was er geen winteravondprogramma, door de afnemende belangstelling 
hebben we er voor gekozen om dit niet door te laten gaan. Op het alternatief 
komen we terug bij de activiteiten in 2017.  

 

- Fakkeloptocht 21 december 2016. Met een overweldigende opkomst van 
ongeveer 35 kinderen. Met de fakkels ging het achter de heilige Thomas aan  
naar de klokkenstoel, waar de klokken  geluid werden door Bauke Visser en  
Jan Dol. Vele kinderen hebben ook volop de klokken laten luiden en de eerste 
geesten verjaagd. Daarna was er voor iedereen warme chocomelk met wat 
lekkers in de Thomastsjerke.  

 

- Midwintermarkt op 30 december 2016. 
Een mistige en vorstige dag, de rijp aan de bomen wat zorgde voor een winters 
tafereeltje.  
Met een andere aanvangs- en eindtijd, namelijk van 14.00 uur – 19.00 uur, 
hebben we geprobeerd om deze dag voor iedereen toegankelijk te maken. De 
groep ervaren klokkenluiders waren wederom uitgenodigd. We hebben weer 
ons best gedaan om een divers assortiment van standhouders aanwezig te laten 
zijn. Dit jaar hadden we als PB een luxe party tent die we mochten gebruiken 
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voor verkoop van de glühwein, chocomelk enz. Dat de midwintermarkt op de 
kaart staat blijkt wel uit de gasten uit Zeeland  en de stad Utrecht die het 
vierkantluiden onder de knie wilden krijgen.  Of dat is gelukt?  Lammert 
Sloothaak uitspraak: “dat wurd nea wat mei die mannen!!” Radio Frylan was 
aanwezig om met twee live –uitzendingen verslag te doen van deze prachtige 
dag.  It wie een tige slagge dei!! 

   

 
- 

Algemeen 
De zeer prettige samenwerking met PB Mildam, met wie we over diverse 
onderwerpen/activiteiten nauw en vooral plezierig contact hebben. Zo trekken 
we samen op in ons overleg met Vermilion, hebben we in samenwerking met  
Doarpshelp en de gemeente de informatieavond georganiseerd over dementie 
(zoals Menno de Bruin heeft toegelicht) en organiseren we in ieder geval twee 
keer per jaar een gezamenlijke vergadering. 

 

- Aan het dorpsfeest Katlijk/Mildam verstrekt PBKatlijk alleen een financiële 
bijdrage en hebben geen rol in de organisatie hiervan. 

 

   

 Activiteiten 2017  

- ‘Ketlik klear foar 2016’, Vermilion, maar zoals gezegd hierover straks meer.  

- 
 

Op zaterdag 13 mei 2017 vanaf ongeveer  17.00 uur wordt ‘Happen met 
Ketlikers’ georganiseerd op het dorpsplein/-veld in Katlijk.  
Tine Hollander geeft een toelichting op deze activiteit voor alle inwoners van 
Katlijk. We willen een bijeenkomst organiseren waarbij iedereen wordt gevraagd 
om eten mee te nemen, gelijk aan het aantal personen met wie je komt.  Bijv. 
een gezin van vier personen neemt eten mee voor vier personen. Dit kan van 
alles zijn, voor-, hoofd-, bij- of nagerecht. PBKatlijk zorgt voor drinken, muziek en 
een sfeervolle aankleding van de locatie. Kortom we willen er een gezellige 
activiteit van maken voor en door de inwoners van Katlijk. Binnenkort zullen we 
hiervoor flyers uitdelen met nadere info en gegevens over de aanmelding.   
 
Op 13 mei zouden we graag gebruik willen maken van biertafels-/banken, 
wie deze beschikbaar heeft horen we graag.   

 

- Reguliere overleggen, met  Gemeente Heerenveen en PB’s in de buurdorpen en 
met name PBMildam. 

 

- Dodenherdenking met als spreker Hylke Speerstra.  

- Fakkeloptocht op 21 december 2017  

- Midwintermarkt op zaterdag 30 december 2017  

- Helphamster app, zoals toegelicht door Menno de Bruin. Op 20 april 2017 is er 
om 20.00 uur in de voetbalkantine een kennismakingsbijeenkomst en kan 
hiervoor input aangeleverd worden.    
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7. Bestuur 2017.  
Er zijn geen aftredende bestuursleden. Tegenkandidaten konden zich tot een 
uur voor de vergadering melden, hiervan is geen gebruik gemaakt.  Het huidige 
bestuur stelt zich weer beschikbaar. De aanwezigen stemmen hiermee in met 
een ‘spontaan’ applaus. 

 

   

8. Mededelingen van onze wijkwethouder S. Siebenga  

- De wethouder heeft de Midwintermarkt op 30 december jl. in Katlijk bezocht. 
Hij geeft zijn complimenten voor de organisatie. Kenmerkend voor deze 
activiteit zijn de uitstraling van saamhorigheid en gezelligheid, kortom Noflik. 

 

- De Gemeenteraad heeft met Vermilion de ‘ja, mits … constructie’ ingestemd. Dit 
mits heeft te maken met een aantal voorwaarden die aan Vermilion zijn gesteld.  
De Gemeente vraagt naar de ervaringen die PBKatlijk heeft met Vermilion, om 
vinger aan de pols te houden over de gemaakte afspraken.  

 

- Maandagavond a.s. wordt het voorstel behandeld over legesvrijstelling voor 
investeringen < € 50.000,-. Dit is mede bedoeld om de financiële drempel voor 
het stimuleren van duurzame investeringen te verlagen.  

 

- Duurzame energie komt steeds meer aan de orde. Gemeente Heerenveen kiest 
voor toepassing van zonnepanelen, hiervoor zijn vele mogelijkheden.  

 

   

9. ‘Ketlik klear foar 2016’  

- In 2016 heeft PBKatlijk een subsidie van het Mienskipsfûns ontvangen van  
€ 7.500,-. Hiervan zijn picknickbankjes/tafels en voetbaldoelen gekocht. Na de 
productie is er bij het aanbrengen van de coating het een en ander mis gegaan, 
wat er toe heeft geleid  dat de materialen opnieuw geproduceerd moesten 
worden. Inmiddels hebben we eind 2016 de picknickbanken, tafels en 
voetbaldoelen ontvangen, deze liggen in opslag en zodra de 
weersomstandigheden het toelaten worden ze geplaatst.  
Op 13 mei 2017 willen we bij de dorpsactiviteit aandacht besteden aan de 
officiële ingebruikname.   

 

- De tafeltennistafel op het speelveld is verhuisd naar de voorzijde van het 
speelveld. De oude tafel is opgeknapt met behulp van Autoschade Vonk, 
waarvoor onze hartelijke dank.  

 

- Vorig jaar is er tijdens de jaarvergadering een oproep gedaan aan de 
dorpsbewoners voor hulp bij het realiseren van bovengenoemde plannen. 
Dankzij de mannen die zich toen hiervoor hebben aangemeld zijn er reeds 
voorbereidende werkzaamheden uitgevoerd en helpen zij ook bij het plaatsen 
van de spullen.  Deze heren ook heel hartelijk bedankt voor hun inzet, Jan Ype 
Holtrop, Hans Zaadnoordijk, Jan Dol en Jan Gorter.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  Blad 6 van 8 

 

 

 

 

- Door Tineke Ypes is een bloembak geschonken, waarvoor onze hartelijke dank! 
Deze bloembak is geplaatst op het dorpsplein voor de Thomastsjerke.  Jansma’s 
Hof heeft deze bloembak gevuld met beplanting.  

 

- Harm Wierda brengt ook zijn complimenten over aan de Gemeente. Door 
aanpassing van het maaischema is het speelveld veel beter geworden.  

 

   

10. Gasboring Vermilion 
Toelichting op de plannen van Vermilion Oil & Gas Netherlands B.V. te 
Harlingen, voor het uitvoeren van proefboringen op de locatie Vogelweide te 
Nieuwehorne. 

 

- Samen met Wiebe Nijlunsing PBMildam zijn er regelmatig gesprekken 
(maandelijks) met Fokke Jansma van Vermilion. 
Met Vermilion afgesproken dat zij een communicatieplan opstellen, dit verloopt 
moeizaam. Gesproken is over het organiseren van een informatie avond voor de 
bewoners. Wellicht dat dit een informatie avond wordt waarbij meerdere 
partijen aanwezig zijn die bij meerdere stands informatie geven.  
Zodra bekend is wanneer de informatie avond bekend is, dan wordt dit uiteraard 
gepubliceerd.   

 

- In april/mei 2017 vindt waarschijnlijk de proefboring plaats. Het is nog onbekend 
wanneer de daadwerkelijke gaswinning op de planning staat.  

 

- Vermilion is een samenwerking aangegaan met de commissie ´Bodemdaling 
Friesland´ voor het uitvoeren van 0-metingen waarbij Vermilion een selectie 
maakt van gebouwen die hiervoor in aanmerking kunnen komen.  
Wij zijn van mening dat iedereen die dit wil een 0-meting zou moeten kunnen 
laten uitvoeren.  Een van de aanwezigen uit de zaal vraagt of het niet een 
knieval is dat we instemmen de proefboring, dat we ons niet als een 
tegenorganisatie moeten vormen, gelet op de afhandeling van schade die in 
Groningen veel te wensen overlaat.  
Wij hebben gemeend ons niet als actiegroep op te stellen, maar in gesprek te 
blijven. Er vinden meerdere gesprekken plaats ook met deskundigen op dit 
gebied.  Verwezen wordt naar de website www.nlog.nl  waar veel informatie te 
vinden is ook over de gaswinning in ons gebied. 

 

- De werkgroep ´Monk´ waarbij de Plaatselijke Belangen uit een aantal 
buurdorpen vertegenwoordigd zijn hebben ook periodiek overleg met elkaar. 

 

   

11. Rondvraag.  

 Jan Ype Holtrop 
Graag geen punaises gebruiken in het dorps publicatiebord. Deze zijn zeer lastig 
te verwijderen.  

 

http://www.nlog.nl/
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 Jan Dol 
De genoemde twee centimeter bodemdaling bij gaswinning is dit op basis van 
ervaring?  Deze uitspraak wordt volgens Vermilion gedaan op basis van 
uitgevoerde bodemonderzoeken. In de praktijk blijkt dit toch vaak anders te zijn.   
 

 

 Harry Sikkema  
Eerder is gesproken over het opstellen van een nieuwe dorpsvisie. PBKatlijk is 
van mening dat de oude dorpsvisie met de ambitieuze plannen niet meer 
actueel en haalbaar is. Zij steken nu in op actuele zaken die opgepakt kunnen 
worden en waar behoefte aan is, bijv. ´Ketlik klear foar 2016`. Harry Sikkema 
vraagt wat de Gemeente hiervan vindt. Marc Jense licht toe dat een Dorpsvisie 
niet verplicht is, maar dat het wel handig is om een richting aan te geven voor 
het dorp.  Hiervoor zijn meerdere actuele onderwerpen te bedenken.    
 

 

 Poppe Hooisma  In de omgeving zijn ’s avonds en ’s ochtends op meerdere 
plaatsen veel reeën op de weg. Wees alert.  
 

 

 PBMildam is actief met het opstellen van de dorpsvisie. Voor de werkgroep 
jeugd worden commissieleden gezocht. Als er vrijwilligers zijn, dan zijn ze van 
harte welkom! 
 

 

 Aly Claus 
Vraagt of de Gemeente bereid is om de aanwijzingsborden in het dorp schoon te 
maken. Dit gebeurt alleen in het voorjaar door de Gemeente. Wellicht kunnen 
we dit met een groepje vrijwilligers zelf oppakken, zo  zijn er vast wel meer 
klusjes te bedenken.  
 

 

 
- 

Van de voorzitter 
Bij nagenoeg alle activiteiten van PBKatlijk is Kees Torenbeek aanwezig voor het 
maken van foto’s. Tevens zorgt Kees er voor dat de website www.katlijk.nl up to 
date blijft. Echter, Kees en Foekje hebben hun woning te koop staan. Wij hopen 
dat Kees nog lang in Katlijk mag blijven wonen, maar uiteraard gunnen we ze 
ook dat de woning verkocht wordt en ze een nieuwe stap kunnen maken. Dit 
heeft dan wel tot gevolg dat Kees stopt met zijn bovengenoemde 
werkzaamheden voor Katlijk en er alvast nagedacht moet worden over 
opvolging. 
 

 

- Wist u dat: Er behulpzame dorpsgenoten zijn die de planten regelmatig water 
geven in de bloembakken die bij de ingangen van ons dorp staan. Hartelijk dank 
hiervoor! 
 

 

http://www.katlijk.nl/
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- Onlangs hebben we van de heer Imke Hoekstra dia’s gekregen die van zijn vader 
waren die in het Ketliker Schar heeft gewoond. Deze dia’s hebben we 
gedigitaliseerd. Kees Torenbeek heeft een selectie gemaakt van de foto’s die hij  
heeft gemaakt. Deze foto’s verschijnen op het scherm achter ons. Kees, heel 
hartelijk bedankt. 
 

 

12.  Sluiting ledenvergadering door de voorzitter  

 Geen punten meer aan de orde zijnde wordt de vergadering gesloten en is er 
koffie/thee verkrijgbaar. Na de pauze vertelt Marit Boersma over World 
Servants. 
 

 

13. Koffie/thee pauze  

14. World Servants – ‘Bouwen aan verandering’ 
Marit Broersma vertelt over het werk van de vrijwilligers van World Servants in 
ontwikkelingslanden. Zij bouwen niet alleen mee aan verandering, maar zo’n 
werkvakantie verandert ook het leven van de vrijwilliger. Tijdens de presentatie 
laat ze ook indrukwekkend beeldmateriaal zien. 

 

 


